
Referat fra ekstraordinær generalforsamling 27.06.24 i Frederiksberg 
Bordtennisklub  

Afholdt torsdag den 27. juni 2024 kl. 17:00  
Mariendals hallen, mødelokale 1 
 

Bestyrelsen foreslår at klubben skifter driftsform til en almindelig forening, fordi 
vi skal arbejdsgiver registreres. 

 

Dagsordenen for den ekstraordinære generalforsamling 

1. Valg af dirigent og 1 stemmetæller 
Ulrik Winge er valgt som både dirigent og stemmetæller 

Dirigenten konstaterer at den ekstraordinære generalforsamling er rettidigt 
varslet  

2. Valg af referent 
Lone Larsen, kasserer, er valgt som referent  
 
3. Formanden byder velkommen 

Formanden byder de fremmødte velkommen til den ekstra ordinære 
generalforsamling samt forklarer kort om grunden til forslaget. 

 
4. Forslag fra bestyrelsen 
4a. Forslag og årsag til denne ekstraordinære generalforsamling. 
Bestyrelsen indstiller til ændring af virksomhedsform/driftsform fra Frivillig 
Forening til en Almindelig Forening/Ikke-erhvervsdrivende Forening, fordi vi 
skal arbejdsgiver registreres. 

Spørgsmål fra medlem, om der evt. er nogle udfordringer i forbindelse med en 
sådan ændring. 

Til dette var svaret: 

Nej, det er der ikke. Dog så kan der evt. være lidt administrative omkostninger, 
dette betalte vi tidligere til/igennem CPH, denne post vil med denne ændring 
fremadrettet ligge hos os selv. 

Afstemning af forslag fra bestyrelsen - Dette forslag blev enstemmigt vedtaget   

5. Evt. 
Under eventuelt  

Bestyrelsen nævnte kort at de på opfordring fra revisor, nu lige så stille er i gang 
med budgetplanlægning  


